
Referat af forældrerådsmøde i Børnenes Hus Lærkereden d. 24.05.2023: 

Deltagere: Rikke, Karina, Mia, Kent og Marlene (referent) 

Fraværende: Amalie, Christina og Vibeke 

 

Godkendelse af dagsorden  

Præsentation: 
 

Alle præsenterer sig. 
 

Valg af ny forældrerepræsentant til  
Områdebestyrelsen: 
 

Da der er et frafald i forældrerådet, skal der vælges en ny 
repræsentant til forældrebestyrelsen. Rikke vælges som ny 
repræsentant til områdebestyrelsen. 
 

Mødefrekvens i forældrerådet: 
 

Mødefrekvensen i forældrerådet bliver 4 møder årligt, ved 
planlægning af eventuelle arrangementer kan der laves ekstra 
møder. 
Møder i 2023 er planlagt til: d. 12. september kl. 16.30-18.00, og d. 
31. oktober kl. 16.30-18.00. 
Marlene indkalder forældrerådet via Aula 
Det aftales, at der laves billeder af forældrerådets medlemmer til 
hver enkelt stue – så forældre fra hver enkelt stue kan se, hvilken 
forælder fra denne stue, der sidder i forældrerådet. Karina laver 
dette.  
 

Fremtidig kommunikation i 
forældrerådet: 
 

Kommunikationen foregår på Aula i nuværende oprettet tråd. 

Hvilke pædagoger og vikarer er på 
stuerne 
Drøftelse af forældres oplevelser af 
skiftende ansigter på stuerne - 
løsningsforslag 

Rikke fortæller, at som ny forælder i børnehaven, vil det være godt 
at kunne se visuelt, hvilke personaler, som er fast på hver stue. 
Marlene fortæller, hvilke personaler, som er fast på alle stuerne, 
og fortæller om vores flyverordning, samt det, at nogle faste 
personaler godt kan være på skift på stuerne. Der bruges vikarer 
ved behov, og det tilstræbes at sikre, at der på alle stuer er fast 
personale fra huset, hvis der mangler personale på den enkelte 
stue. 
Det aftales, at der i børnehaven, sættes billeder op af stuernes 
faste personale på køleskabene. 
 

Evt. Der spørges til om arrangementet ”Bedsteforældredag” kan hedde 
noget andet, hvor det signalerer, at man gerne må medbringe 
andre betydningsfulde voksne personer for barnet til denne dag, 
da ikke alle kan medbringe bedsteforældre – eventuelt kan det 
hedde vennedag. 
 
Der spørges til, om der kan købes solsejl til vuggestuens legeplads, 
udover det som er til sandkassen. Pt. er dette ikke en investering, 
der kan gøres.  



Det drøftes, at forældrerådet kan se på, hvorvidt det kan 
sponsoreres af andre. 

 


